

## Franckesche Stiftungen zu Halle

### Brief von August John an August Hermann Francke.

John, August

Berlin, 29.05.1722

## Franckesche Stiftungen zu Halle

Shelf Mark: AFSt/H C 209 : 64

---

#### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

#### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-238417](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-238417)

VIR summe Reverende,  
 Parens atque Praeceptor ex animo  
 colende,

Gavisus sum literis tuis acceptis, cum vi-  
 derem et te cum tuis adhuc incolumem  
 florere, et ERDUM filium tuum laetiori va-  
 letudine frui, quam fama nuntiaverat.  
 Hunc igitur ex animi salute, votisque ar-  
 dentibus exopto, ut Deus connubium, quod  
 meditatur, iubeat ipsi esse quam felicissi-  
 mum! Propediem, v. d. ipsi scribam.  
 Literas cum meis coniunctas Dominus tra-  
 didi, alteras quoque Dn. Callenbergii ad  
 Dn. la Croze pertuli, quem haud dubito  
 propediem responsum esse. Praeterea  
 pentecostes festo Fer. II. Rex noster Dn.  
 Praepos. Reinbecke audivit explicantem verba  
 (ex Evangelio eius diei) Joh. III, 16. quam  
 conditionem iudicio suo rex prudens com-  
 p

probat, eaque occasione conquerens de ser-  
monibus publicis conditionatorum <sup>quorundam</sup> longius  
protractis, et tautologiis refertis, avocavit  
R. Summo praeiigit unum longum, ubi et huius  
gulae praefixit. Dominus porro  
providet! Pius favori etc, etc  
summe Reverende, precibus humilibus  
commendans sum

Berol. Maj. xxix.  
1712000xxii.

tuus  
omni cultu et obsequio  
Augustus Joh. .